

广东纽航电子科技有限公司

Guangdong Niuhang Electronic Technology Co., Ltd

联系电话: 0769-22509959 传真: 0769-26265150

ROHS 合规性声明

尊敬的客户:

兹证明我司产品二极管,桥式整流器,MOS 管中使用的高温焊料,其材质中含有铅(Pb);

根据欧盟 RoHS 指令豁免条款 2011/65/EU 附件III 7(a):高熔化温度型焊料中的铅(如铅含量超过 85%的铅基合金焊料);

根据欧盟 RoHS 指令豁免条款 2011/65/EU 附件III 7(c)- I:电子电气元件中玻璃或陶瓷材料(电容中陶瓷介质除外)所含的铅,如压电设备或玻璃/陶瓷复合元件。

其铅含量在属豁免之列,故我司产品中的铅含量属于豁免条例范围内,特此声明!

ROHS Compliance Declaration

Dear customer:

We hereby certify that the high-temperature solder used in our products such as diodes, bridge rectifiers, and MOS transistors contains lead (Pb) in their material;

We hereby certify that the high-temperature solder used in our products such as diodes, bridge rectifiers, and MOS transistors contains lead (Pb) in their material;

According to the EU RoHS Directive exemption clause 2011/65/EU Annex III 7 (c) - I: Lead contained in glass or ceramic materials (excluding ceramic media in capacitors) in electronic and electrical components, such as piezoelectric devices or glass/ceramic composite components.

The lead content in our company's products falls within the scope of exemption regulations, as it falls under the category of exemption. We hereby declare!

顺祝:

商祺!

广东纽航电子科技有限公司

Guangdong Newair Electronic Technology Co., Ltd. declares

2024.11.2